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P R O T O K Ó Ł   Nr XVIII/08  
 
z osiemnastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
19 listopada 2008 w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem 
radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 05 - zakończono o godz. 1130. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 
 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3. Pani Marianna Michalska  - Skarbnik Gminy 
4. Pan Bogusław Sokalski - Radca Prawny. 
5. Kierownicy referatów i pracownicy Urzędu Gminy  
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 34 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   9 
  
 

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając 

obrady przywitał wszystkich  radnych, zaproszonych gości, pracowników 
Urzędu Gminy oraz  sołtysów.          
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił 
radnych o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad. śadnych uwag   
i wniosków nie zgłaszano.  
Przyjęto porządek dzienny obrad w zaproponowanym brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji w 

okresie międzysesyjnym.  
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
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7. Ustalenie ceny Ŝyta do naliczania podatku rolnego w 2009 roku. 
a) podjęcie uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów       
    wymiaru podatku rolnego.  

     8   Sprawozdanie z działalności komisji za okres od 1.XII.2007 r. 
          do   30.X.2008 r. 
     9.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy o    
          oświadczeniach  majątkowych złoŜonych przez radnych i pracowników    
          samorządowych. 

10.  Ustalenie odpłatności za świadczenia przedszkola. 
         a) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkola  

wchodzącego w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego 
prowadzonego przez gminę. 

     11.  Dokonanie  zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2008 rok. 
        a) podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budŜecie gminy Karniewo       
               na 2008 rok. 

     12.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia  
             projektu  systemowego do realizacji przez Gminny Ośrodek  Pomocy  
             Społecznej w  Karniewie w ramach   Programu Operacyjnego Kapitał   
             Ludzki, 
     13.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

       14.  Wolne wnioski i zapytania. 
     15.  Zamknięcie obrad.    
 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest 
do wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad.  
Poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. Przewodniczący 
pytał, kto jest za odczytaniem protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, nikt nie wnioskował 
o odczytanie protokołu - radni jednogłośnie przyjęli protokół z XVII zwyczajnej 
sesji, odbytej w dniu  18 września 2008 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności 
Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.   

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  
 (informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
   
Ad.pkt.5.  
  

Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne 
informacje o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  
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 Radna Barbara Kuczyńska - Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i  Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła posiedzenie                
w dniu 5 listopada 2008 r, na którym omawiano i analizowano  materiały sesyjne 
w przedmiocie:  
     a)  stawki podatków i opłat lokalnych na 2009 rok 
     b)  projekty uchwał w sprawach: 
           -  zmieniającą uchwałę w sprawie  zatwierdzenia projektu    

    systemowego do realizacji przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej     
    w Karniewie w ramach   Programu Operacyjnego Kapitał  Ludzki, 

   -  dokonania zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2008 rok    
          PowyŜsze materiały zaopiniowano pozytywnie.  
 Ponadto Komisja rozpatrzyła informację na temat : działania na rzecz osób 
starszych, niepełnosprawnych oraz rodzin znajdujących  się w  trudnych 
warunkach.  
Opracowano sprawozdanie z działalności komisji za okres od 1.XII.2007 r.     
do 20.X.2008 r.  
W posiedzeniu uczestniczyli Dyrektorzy szkół.  
PowyŜsze materiały zaopiniowano pozytywnie.  

 
  Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu               
i Finansów. Na posiedzeniu w dniach 4 i 18 listopada br. komisja: 
- w dniu 4 listopada komisja  analizowała  wszystkie materiały sesyjne. 
Dyskutując nad propozycją ceny Ŝyta członkowie Komisji 5 głosami „za” 
opowiedziała się za ceną 45 zł /1dt. 
 Ponadto pozytywnie zaopiniowano  realizację zadań inwestycyjnych za 
okres od. 1.I.2008 do 30.IX.2008 r.  na terenie gm. Karniewo  oraz opracowano 
sprawozdanie z działalności komisji za okres od 1.XII.2007 r. do 30.X.2008 r.  
 Na posiedzeniu w dniu 18 listopada rozpatrzono zmiany w budŜecie 
gminy Karniewo na 2008 rok . Dyskutowano takŜe o projekcie budŜetu na 2009 
rok.  

  Wszystkie materiały sesyjne oraz projekty uchwał zaopiniowano pozytywnie.  
 
Radny Andrzej Chełchowski   – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej odbyła dwa 
posiedzenia. W dniu 29 września wspólnie w Zarządem GSW i Starostą 
Makowskim dyskutowano na temat funkcjonowania Gminnej Spółki Wodnej w 
Karniewie. Pan Starosta obiecywał, Ŝe udzieli nam wsparcia w realizacji 
podejmowanych przedsięwzięć, jeśli tylko będą takie moŜliwości. W dniu 3 
listopada 2008 roku szczegółowo analizowała – jak poprzednie Komisje, 
projekty wszystkich materiałów będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 
Cena Ŝyta – kaŜdy wie jaka była cena Ŝyta po Ŝniwach i jaka jest sytuacja w 
rolnictwie. Dlatego Komisja Rolnictwa jednogłośnie opowiedziała się za 
przyjęciem ceny Ŝyta do naliczania podatku rolnego w 2009 roku  w wysokości 
40 zł/dt.   

Wszystkie materiały sesyjne zaopiniowano pozytywnie.  
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Ad.pkt.6. 
  

Radna Bogusława Milewska pytała, czy będzie coś robione w zakresie 
wycinki krzewów przydroŜnych w Zakrzewie?  
 Radny Andrzej Chełchowski – duŜo mówi się na temat zmian eternitu. Są 
podobno jakieś środki z których moŜna skorzystać. Dobrze byłoby dowiedzieć 
się i udzielić mieszkańcom takiej informacji, by moŜna było ściągnąć jak 
najwięcej środków. By zrobić taka orientację i poinformować  
 Radny Michał Jasiński – Dla mnie miarą budŜetu są zadania inwestycyjne. 
W propozycjach budŜetu zadania inwestycyjne spadają o prawie 400 tyś zł. 
Czym to jest związane?.  
 Uchwaliliśmy rewitalizację wsi Karniewo. Nie zatwierdzaliśmy dwóch  
wniosków dla wsi Łukowo i Szwelice. Wójt dał słowo honoru, Ŝe tam środki się 
znajdą. Czy słowo honoru Wójta coś warte, bo w 2009 roku nie mamy tych 
zadań ujętych..  
 Radna Barbara Kuczyńska – na chodniku w kierunku ośrodka zdrowia są 
wyrwy. By zapobiec nieszczęściu pieszych trzeba to wyremontować.  
Poza tym jest dziura w asfalcie na skrzyŜowaniu przy pawilonie handlowym.  
 
Ad.pkt.7. 
 
 Radny Jerzy Szymański proponował, by wprowadzić dwa progi 
podatkowe: 40 i 45 złotych. JeŜeli radny uwaŜa, Ŝe jego wyborcy – rolnicy są 
bogatsi niech płacą więcej, a jeŜeli biedniejsi – nich płacą mniej.  
 Nie dzielmy społeczeństwa na dobrych i złych – stwierdził 
Przewodniczący Rady Gminy. Nam chodzi o dobro wspólne. Zadanie 
inwestycyjne są realizowane dla wszystkich ludzi.   

Bardzo dobrze, Ŝe takie były głosy – mówił Pan Wójt.  Na wszystko 
jednak potrzeba pieniędzy To daje tylko pod rozwagę. Wszystkie 
obwarunkowania my znamy, wszyscy chodzimy po ziemi, mamy swoje lata i 
wiemy, ze na wszystko potrzeba pieniędzy. Szczerze mówiąc, jak cena Ŝyta była 
wysoka w m-cu maju to nikt nie przyszedł i nie powiedział, Ŝe chce zapłacić 
więcej. 

Radna Jadwiga Witkowska chcę podkreślić, byśmy się nie dzielili na 
radnych i na mieszkańców. Jak zaczniemy się dzielić to nie zrobimy nic. Wiemy 
przecieŜ, Ŝe na wszystko potrzebne są środki finansowe.  
 Radny Andrzej Chełchowski zgłosił formalny wniosek w imieniu Komisji 
Rolnictwa o uchwalenie ceny Ŝyta do naliczania podatku rolnego w 2009 roku w 
kwocie 40 zł za 1 decytonę. 
 Radni mają świadomość, Ŝe kaŜdy będzie głosował zgodnie ze swoim 
sumieniem – stwierdził Pan Wójt. Dzisiaj podatek będzie uchwalany dla całej 
gminy. Ja nie przedstawiałem projektów uchwał dotyczących podatku od 
nieruchomości, aczkolwiek musimy pamiętać, Ŝe w tym roku podatek od 
gruntów u działkowiczów w Karniewie znacznie wzrośnie, bo wszystkie gruntu 
sklasyfikowano jako bezklasowe. Będzie tu znaczny wzrost. Dlatego chciałbym 
by państwo radni brali pod uwagę wszystkie grupy społeczne nie tylko rolników 
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i głosowali zgodnie ze swoim sumieniem. Mamy zaplanowanych tyle zadań 
inwestycyjnych, skąd brać na to środki. Faktycznie podatki płacą tylko małe i 
średnie gospodarstwa, bo duŜo obszarowe gospodarstwa mają ulgi inwestycyjne 
lub z tytułu zakupu ziemi. Wszyscy wiemy, Ŝe Salomon z pustego nie naleje.  
W projekcie budŜetu znacznie obniŜyliśmy kwoty w oświacie, bo nie ma 
moŜliwości pokrycia wszystkich kwot. Później chcemy Ŝeby zrobić jeszcze 
dodatkowe zadania, dodatkowe roboty,  
  Pan Bogusław Sokalski – Radca Prawny wyjaśnił, ze w pierwszej 
kolejności naleŜy głosować wniosek najdalej idący, tzn. wniosek Komisji 
Rolnictwa.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  sprawie 
obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów  wymiaru podatku rolnego z ceną Ŝyta w 
wysokości 40 zł/1dt.  jako pierwszy wniosek Komisji Rolnictwa  
 W wyniku głosowania 7 radnych opowiedziało się „za”, 7 było 
„przeciwnych i 1 głos „wstrzymujący się”. Oznaczało to, Ŝe uchwała w tej wersji 
nie została podjęta.  
 Następnie  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  
sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów  wymiaru podatku rolnego z ceną 
Ŝyta w wysokości 45 zł/1dt.  jako wniosek Wójta.  
 W wyniku głosowania 8 radnych opowiedziało się „za”, 7 było 
„przeciwnych. Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe uchwała Nr XVIII/105/08  w 
sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów  wymiaru podatku rolnego została 
przyjęta i stanowi załącznik nr 2 do protokółu..   

    
Ad.pkt.8. 
 
 Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosów w dyskusji nad 
sprawozdaniem z działalności problemowych komisji Rady.  
  Głosów w dyskusji nie zabierano. W wyniku przeprowadzonego 
głosowania radni jednogłośnie przyjęli  Sprawozdanie z działalności komisji za 
okres od 1.XII.2007 r. do   30.X.2008 r.– do zatwierdzającej wiadomości – 

stanowiącą załącznik  nr 3 do protokółu.  
 
 Ad.pkt.9.    
 
 Informację o  oświadczeniach majątkowych złoŜonych przez radnych i 
pracowników  samorządowych przedstawili Przewodniczącego Rady Gminy i 
Wójta Gminy. 
 śadnych uwag nie wnoszono. Informację przyjęto jednogłośnie .– do 
zatwierdzającej wiadomości. 
 (informacje stanowią  załączniki  nr 4 i 5 do protokółu).  
 
Ad.pkt.10  
 
 Otrzymaliście państwo radni dwa projekty uchwał – informował Radny 
Grzegorz Wawrzonkowski. Jeden projekt – to propozycja Wójta Gminy, a drugi  
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propozycja Komisji Zdrowia, Oświaty Kultury i Spraw Socjalnych Wnioskiem 
najdalej idącym jest propozycja Komisji.  

 Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia przedszkola  wchodzącego w skład Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego prowadzonego przez gminę i prosił o zabieranie głosów w 
dyskusji w przedmiotowej sprawie.  
 Nikt z radnych nie zabierał głosu. 

 Radni w głosowaniu jawnym  12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym 
się” (radni A. Chełchowski i M. Jasiński nie brali udziału w głosowaniu)  podjęli 
uchwałę Nr XVIII/106/08 w sprawie ustalenia opłat za świadczenia przedszkola  
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego prowadzonego przez 
gminę. stanowiącą załącznik  nr 6 do protokółu.  
 Głosowanie drugiego wniosku Przewodniczący Rady uznał za bezzasadne.  

       
Ad.pkt.11.    
  

  Odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej 
głosów w dyskusji nie zabierano. Po odczytaniu przez Przewodniczącego Rady 
treści uchwały radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XVIII/107/08  w sprawie 
zmiany uchwały budŜetowej na 2008 rok, w brzmieniu załącznika nr 7 do 
protokołu.    
 
Ad.pkt.12.    
 

  Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie zatwierdzenia  projektu  systemowego do realizacji przez Gminny 
Ośrodek  Pomocy Społecznej w  Karniewie w ramach   Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki, dodając, iŜ chodzi tu o zmianę kwoty o 1 grosz. Jest to projekt 
systemowy i wszystko musi się zgadzać.   
 Nikt z radnych nie zabierał głosu.  

           Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XVIII/108/08 uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu  systemowego do 
realizacji przez Gminny Ośrodek  Pomocy Społecznej w  Karniewie w ramach   
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, stanowiącą załącznik nr 8 do 
protokółu.  
 
Ad.pkt.13 
 

Pan Józef Stopa – Wójt Gminy Udzielając odpowiedzi na zgłoszone 
interpelacje wyjaśnił między innymi:  

 
-  wycinka krzewów przydroŜnych. Będą z tym problemy, bo nie ma ludzi do     
   takich prac.   
-  eternit. Mamy zinwentaryzowane wszystkie budynku pokryte eternitem. Na    
   spotkaniu w Starostwie występowaliśmy, by zrobić wspólny projekt dla  
   funduszy  z ochrony środowiska. Utylizacja i zbiórka będzie wówczas tańsza.   
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   Jest to wniosek . Będziemy wnioskowali do starostwa o środki.  
-  inwestycje na etapie planowania są mniejsze. Nie moŜemy zakładać wysokiej  
    kwoty, bo nie wiemy jakie uzyskamy środki.  Była przyjęta rewitalizacja       
    Karniewa, ale jeszcze nie ogłoszono naboru wniosków. Jesteśmy   
    przygotowani na złoŜenie wniosków.  Chcemy to mieć zapisane w projekcie        

budŜetu, ale to moŜe się zmienić. JeŜeli Karniewo będzie miało środki z 
rewitalizacji, to będziemy w stanie dokonać przesunięć środków dla Łukowa i 
Szwelic. Ja dziś nie mogę powiedzieć jaka będzie ostateczna kwota budŜetu, 
ale uwaŜam, Ŝe jesteśmy w stanie wygospodarować takie środki. Na drogi 
ciągle dokładamy.  Jak widać to juŜ dzisiaj rozpoczynamy dyskusję na temat 
projektu budŜetu gminy na 2009 rok.  

 Interpelanci nie Ŝądali udzielenia dodatkowych wyjaśnień na piśmie.  
 
 
Ad.pkt.14.    
 
 Pan Edward Cejmer – sołtys wsi śabin Łukowski: 
-  Co z pozostałymi uchwałami podatkowymi, tzn. podatek od mieszkań                             
    i działek.? 
-  Co z budynkiem po szkole podstawowej w Łukowie ?, 
-  Kto ma uporządkować rowy, gdzie  pobocza są pospychane do rowów i woda  
    nie moŜe spływać.  
 Pan Stanisław Michalski – sołtys wsi  Chełchy Kmiece pytał, co moŜna 
zrobić w centrum Karniewa, bo brak jest szaletu publicznego. Niekiedy 
mieszkańcy muszą ale nie mają się gdzie załatwić. 
 Pani BoŜenna Załoga – sołtys wsi Zelki Dąbrowe. Mówi się o 
oszczędnościach, a np. w urzędzie gminy o godzinie 18 pozaświecane są 
wszystkie światła w kaŜdym biurze.  
 Pan Stanisław Ozdarski – sołtys wsi Łukowo w swojej wypowiedzi 
podkreślił, ze dochody rolników spadły o 50 %, a moŜe diety obniŜyłby teŜ o 50 
% albo nie płacić nic. Pieniądze w Łukowie miały być i jak sie okazuje na 2009 
rok nie jest nic zapisane. . 
 Pan Waldemar Bartosiak – sołtys wsi śabin Karniewski wnioskował o 
przesunięcie znaku ograniczenia prędkości do 70 km i ustawienie go przed 
łukiem, a nie za przystankiem PKS, gdzie w ogóle go nie widać.  
 
 Pan Stopa – Wójt Gminy udzielając wyjaśnień na pytania i wnioski 
powiedział, Ŝe: 
-  pozostałe wysokości stawek podatków i opłat lokalnych na 2009 rok pozostają     
   w wysokościach roku bieŜącego, 
- O PSP w Łukowie rozwaŜany jest temat jej sprzedaŜy. Dzisiaj jest podział 

geodezyjny i musi być wyszacowana wartość przez biegłego. JuŜ takie starania 
czynimy. 

- rowy . W tej sytuacji powinniśmy się wszyscy zastanowić, czy robić 15 km  
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dróg, czy wykonywać roboty ziemne, które są bardzo drogie. Takie rzeczy 
moŜna przecieŜ zrobić samemu. MoŜna wybrać co jest lepsze a co złe. 
Będziemy się starali by te podstawowe ciągi były robione.  

- WC w Karniewie. Mieliśmy ubikację ale po rozpoczęciu budowy banku 
usunęliśmy stare chlewki i WC. Jest łazienka w gminie. UmoŜliwiamy 
wszystkim skorzystanie z łazienek tak w urzędzie jak i GCI, gdzie jest czynne 
do godz. 19-tej. Kto chce moŜe przyjść i skorzystać, 

- światło w budynku urzędu gminy. Zwrócę uwagę Pani Ewie by nie świeciła 
jednocześnie wszystkich lamp, 

- diety radnych i sołtysów. Ja jestem  zwolennikiem diet. Dla mnie dzisiejsza 
decyzja radnych jest demokracją. Za podejmowanie odpowiedzialności 
uwaŜam, Ŝe trzeba zapłacić. 

- dziura – jest to skrzyŜowanie przy pawilonie handlowym. Będziemy musieli to 
zgłosić. Chodnik w Karniewie  - w projekcie budŜetu jest to zapisane, ale juŜ 
państwa informowałem, Ŝe złoŜyliśmy wniosek o środki na połączenie 
krajowki z krajowką przez centrum Karniewa. Poczekajmy, teraz wiele nie da 
się zrobić. Jest prośba, aczkolwiek musimy jeszcze trochę pochodzić. 

  
 Przewodniczący Rady radny Grzegorz Wawrzonkowski uznał, Ŝe jak 
rewitalizacja w Karniewie wejdzie,  to będziemy starali się wszystko wykonać 
tak, aby było ładnie i dobrze.  

  Pan Edward Cejmer nawiązując do tematu zasypywanych rowów 
stwierdził, Ŝe do tych robót jest firma, tylko trzeba zapłacić.  

  Pan Jackiewicz Jan – sołtys wsi Obiecanowo pytał, czy wyjaśniona jest 
sprawa opłat za oświetlenie w świetlicy wiejskiej.  
 Z wypowiedzi Pana Józefa Stopy wynikało, Ŝe zakład energetyczny nie 
udzielił  odpowiedzi na wysłane przez nas pismo.   
 
Ad.pkt.15.    
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady XVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 
                            Przewodniczący Rady Gminy
               mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
          
Protokółowała :                         
 
Inspektor ds. organizacyjnych 
            
(-) Danuta Michalska           
     
 
 
 


